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Protokół Nr 20/2016  
posiedzenia Komisji 
Rozwoju Obszarów Wiejskich,  
Rolnictwa, Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej  
w dniu 21.09.2016 r.  
 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
 

Przewodniczący Komisji p. Jan Bobek  stwierdzając quorum otworzył  
20 posiedzenie  Komisji  Rozwoju Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska 
 i Gospodarki Wodnej   Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  Następnie powitał 
członków komisji oraz Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska p. Bogdana  Meinę. 
Załącznik nr 1,2  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytał porządek posiedzenia, który przedstawiał się 
następująco:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie materiałów na XX Sesję Sejmiku w tym: 

 Projektu uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Doliny Górnej 
Drwęcy, 

 Projektu uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza 
Olsztyńskiego, 

 Projektu  uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Doliny Symsarny. 
4. Sprawy różne i wolne wnioski: 
5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
6. Zakończenie posiedzenia. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono, porządek obrad został zatwierdzony 
jednogłośnie. 

3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
 

 Projekt uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Doliny Górnej 
Drwęcy. 
 

Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska p. Bogdana Meina przedstawił uzasadnienie 
do projektu uchwały  w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Doliny Górnej Drwęcy. 
 

Wobec braku głosów Przewodniczący Komisji p. Jan Bobek poddał treść uchwały pod 
głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało – 6 radnych, przeciwnych nie było, nikt się nie 
wstrzymał. 
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 Projekt uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza 
Olsztyńskiego. 
 

Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska p. Bogdana Meina przedstawił uzasadnienie 
do projektu uchwały  w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza Olsztyńskiego. 

 
Wobec braku głosów Przewodniczący Komisji p. Jan Bobek poddał treść uchwały pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało – 6 radnych, przeciwnych nie było, nikt się nie 
wstrzymał. 
 

 Projekt  uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Doliny Symsarny. 
 

Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska p. Bogdana Meina przedstawił uzasadnienie 
do projektu uchwały  w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Doliny Symsarny. 
 

Wobec braku głosów Przewodniczący Komisji p. Jan Bobek poddał treść uchwały pod 
głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało – 6 radnych, przeciwnych nie było, nikt się nie 
wstrzymał. 
 
4. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Głos zabrał Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska p. Bogdana Meina, który 
przedstawił projekty uchwał dotyczące aglomeracji gmin: Biskupca, Stawigudy, Rybna, 
Łukty, Młynar, Wielbarka i Olsztyna. Dodał, że zostaną one przedstawione do 
zaakceptowania przez Zarząd Województwa w dniu 26.09 br. Następnie po ich przyjęciu 
zostaną skierowane na najbliższą Sesję. 

 
Przewodniczący Komisji p. Jan Bobek poinformował, że jeśli Zarząd Województwa 

przyjmie powyższe uchwały i skieruje je do zaopiniowania na Komisję to Komisja zbierze się 
w dniu Sesji o godz. 10.50  w celu przyjęcia ich. 
 

Kolejno Przewodniczący Komisji przedstawił stanowisko Sejmiku Województwa 
Lubelskiego z dnia 7 września 2016 r. w sprawie trudnej sytuacji rolnictwa  
w województwie lubelskim.                                Załącznik Nr 3 

 
Przewodniczący Komisji powiedział, iż przedstawione stanowisko jest zasadne  

w związku z powyższym zaproponował, aby Komisja przedłożyła takie stanowisko do 
Przewodniczącego Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 
 Radny p. Ryszard Kawczyński zaproponował, aby Warmińsko-Mazurska Izba 

Rolnicza przedstawiła sytuację rolnictwa po żniwach, jak to wygląda w naszym 
województwie. Powiedział, że Wojewoda Warmińsko-Mazurski informował, że zostanie 
udzielona rolnikom pomoc, również Minister p. Zbigniew Babalski na dożynkach 
wojewódzkich powiedział, że trwają prace komisji szacujących szkody.  
W związku z tym warto byłoby zapoznać się ze aktualnym stanem  rolnictwa.  

 
Radni zaproponowali, aby na kolejne posiedzenie, które odbędzie się  

w październiku w Mrągowie zaprosić przedstawicieli z Warmińsko-Mazurskiej Izby 
Rolniczej  w Olsztynie w celu przedstawienia aktualnego stanu w rolnictwie. 
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5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 

Przewodniczący Komisji p. Jan Bobek  zapytał czy są uwagi do przedstawionego 
protokołu. Uwag nie zgłoszono. W związku z powyższym zarządził głosowanie.  
Za pozytywnym przyjęciem protokołu radni głosowali jednogłośnie. 
 
6. Zakończenie posiedzenia. 

 
       Przewodniczący Komisji p. Jan Bobek  podziękował zebranym za udział  
w obradach, następnie zamknął  posiedzenie Komisji w dniu 21.09 2016 r. 

 

 

 Przewodniczący Komisji  
 

 Jan Bobek 
 
 

Protokołowała: 
 
Elżbieta Cyrankowska 


